

鄂尔多斯盆地东部上古生界致密砂岩超低含水饱和度气藏形成机理

姚泾利, 王怀厂, 裴戈, 袁晓明, 张辉

1. 中国石油长庆油田公司勘探开发研究院; 2. 低渗透油气田勘探开发国家工程实验室; 3. 中国石油长庆油田公司勘探部

The formation mechanism of Upper Paleozoic tight sand gas reservoirs with ultra low water saturation in Eastern Ordos Basin

Yao Jingli, Wang Huaichang, Pei Ge, Yuan Xiaoming, Zhang Hui

1. Exploration and Development Research Institute of Changqing Oilfield Company, PetroChina, Xi'an, Shaanxi 710018, China; 2. State Engineering Laboratory for Exploration and Development of Low Permeability Oil & Gas Fields, Xi'an, Shaanxi 710018, China; 3. Exploration Department of Changqing Oilfield Company, PetroChina, Xi'an, Shaanxi 710018, China

摘要 图/表 参考文献(0) 相关文章 (15) 点击分布统计 下载分布统计

编辑部地址: 四川成都府青路一段3号《天然气工业》编辑部 邮编: 610051
电话: 028-86012716 (广告出版部) 传真: 028-86012712 稿件咨询请联系相关栏目编辑
蜀ICP备05000609号 E-mail: trqgy@trqgy.cn 设计开发: 玛格泰克

